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Zápisnica 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Senci 

zo dňa 12. decembra 2023 

 

 

Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny  

 

Overovatelia:  Ing. Mária Hudáková 

   Mgr. Peter Príbelský 

 

Ospravedlnený:  Ing. Pavol Kvál, primátor mesta  

 

 Primátor mesta Ing. Pavol Kvál zvolal v poradí VIII. zasadnutie mestského 

zastupiteľstva v roku 2023 v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov. Zo zasadnutia MsZ sa pán primátor pre neúčasť ospravedlnil. 

Rokovanie Mestského zastupiteľstva otvoril Ing. Juraj Gubáni, viceprimátor mesta o 09:00 h. 

Za overovateľov zápisnice  zo zasadnutia MsZ boli ustanovení  Ing. Mária Hudáková a Mgr. 

Peter Príbelský. Za zapisovateľku bola určená Gabriela Belániková.  

 

- pán viceprimátor dal hlasovať za navrhnutých overovateľov 

 

Hlasovanie: 

Za: 21, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0; 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2024 

4. Informatívna správa hlavného kontrolóra č. 7 z výsledku vykonanej kontroly 

5. III. Zmena rozpočtu MsKS Senec na obdobie 2023 

6. 2ô zmena rozpočtu ŠJ Kysucká Senec na obdobie 2023 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu Mesta Senec na rok 2024 a k návrhu 

viacročného rozpočtu na roky 2025 - 2026 

8. Návrh rozpočtu Mesta Senec na roky 2024-2026 

9. Návrh Rozpočtu MsKS Senec na rok 2024-2026 

10. Návrh rozpočtu Školskej jedálne Kysucká 14 Senec na roky 2024 — 2026 

11. Obchodno-finančný plán Správy cestového ruchu Senec s.r.o na rok 2024 

12. Návrh Výziev - 1/2024, 2/2024, 3/2024, 4/2024, 5/2024, 6/2024, 7/2024, 8/2024 na 

predkladanie žiadosti o dotácie z rozpočtu Mesta Senec v roku 2024 v zmysle VZN č. 

13/2023 v oblastiach - kultúry, sociálnej a zdravotnej, športu, životného prostredia. 

13. Návrh na odkúpenie nehnuteľnosti (CEDULA s.r.o.; Šamorínska ul., cyklistická cesta 

Senec-JUH) 
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14. Návrh na odkúpenie nehnuteľnosti (DONAUCHEM s.r.o.; Šamorínska ul., cyklistická 

cesta Senec-JUH) 

15. Návrh na odkúpenie nehnuteľnosti (TRIPSY Distribution s.r.o.; Šamorínska ul., 

cyklistická cesta Senec-JUH) 

16. Návrh na prevod správy majetku Mesta Senec - ZŠ Kysucká 

17. Návrh na prevod správy majetku Mesta Senec - MŠ Kollárova 

18. Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Senec č. XX/2023, ktorým sa ruší Všeobecne 

záväzné nariadenie Mesta Senec č. 4/2017 0 poplatku za mečisťovanie ovzdušia malým 

zdrojom mečisťovania ovzdušia Mesta Senec 

19. Zmena Zakladateľskej listiny spoločnosti Správa cestovného ruchu Senec, s.r.o. 

20. Harmonogram zasadnutí MsR a MsZ na rok 2024 

21. Rôzne 

22. Záver 

 

Hlasovanie: 

Za: 21, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0; 

 

2. Kontrola uznesení 

 

- Ing. Juraj Gubáni - informoval prítomných poslancov o plnení schválených uznesení  

z ostatného MsZ, 

 

- Ing. Ján Pullman - požiadal o informáciu v akom stave je žiadosť o príspevok z plánu 

obnovy „ ZŠ Mlynská“, 

- Ing. Gábor Klenovics - príspevok  nebol ešte podaný, bude riešený v najbližších dňoch, 

- Ing. Ján Pullman - požiadal MÚ, aby sa na úradnej tabuli zverejňovali VZN správne a zo 

všetkými náležitosťami. 

 

3. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2024 

 

- o predloženom materiáli informovala poslancov MsZ Ing. Nataša Urbanová, PhD., hlavná 

kontrolórka MsÚ, 

- Ing. Ján Pullman - podal pozmeňujúci návrh k materiálu - Návrh plánu kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra na I. polrok 2024, doplnenie materiálu o ďalší bod:  

 

6. Kontrola hospodárenia v príspevkovej organizácii mesta Senec - Školská jedáleň 

Kysucká Senec 

- preveriť spôsob zriadenia ŠJ, či je v súlade so zákonom č. 596/2003 Z. z. a výsledok 

hospodárenia za rok 2023,  

 

-  pán viceprimátor dal hlasovať za pozmeňujúci návrh pána poslanca  
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 Hlasovanie: 

Za: 21, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0; 

Uvedený pozmeňujúci návrh bol odsúhlasený 

 

 

Uznesenie MsZ č. 157/2023  

 

I. Mestské zastupiteľstvo  prerokovalo  plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra  

 na I .polrok 2024 

 

II. Mestské zastupiteľstvo  schvaľuje  plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra  

 na I. polrok 2024 

 

III.  Mestské zastupiteľstvo  poveruje  hlavného kontrolóra vykonaním kontrol v zmysle  

  plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 

 

Hlasovanie: 

Za: 21, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0; 

Uvedený návrh bol schválený. 

 

 

4. Informatívna správa hlavného kontrolóra  č. 7 z výsledku vykonanej kontroly  

- o predloženom materiáli informovala poslancov MsZ Ing. Nataša Urbanová, PhD., hlavná 

kontrolórka MsÚ, 

 

- Ing. Martina Bollová - vzniesla požiadavku, aby v správach hlavného kontrolóra boli 

uvedené termíny - do kedy je potrebné vyhlásiť verejné obstarávanie a vypovedať zmluvu,  

- Ing. Nataša Urbanová, PhD. - uvedené pripomienky budú zapracované do nasledujúcich 

správ, 

- Ing. Ján Pullman - vyslovil názor na novú smernicu č.3/2023 o verejnom obstarávaní 

a skonštatoval, že sa ňou potláča transparentnosť, nakoľko zákazky s nízkou hodnotou sa 

nemusia zverejňovať na profile ÚVO, 

- Ing. Nataša Urbanová, PhD. -  zverejňovanie zákaziek s nízkou hodnotou (do 70 000 €) 

vyplýva zo zákona, verejný obstarávateľ si môže do smernice zadefinovať, že tieto zákazky sa 

budú zverejňovať,  

- Ing. Mária Hudáková  - požiadala o prerobenie smernice o verejnom obstarávaní. 
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Uznesenie MsZ č. 158/2023  

 

I. MsZ  prerokovalo Informatívnu správu hlavného kontrolóra  č.7 z výsledku 

 vykonanej  kontroly 

 

II. MsZ berie na vedomie  Informatívnu správu hlavného kontrolóra  č. 7 z výsledku  

 vykonanej kontroly  

 

Hlasovanie: 

Za: 21, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0; 

Uvedený návrh bol schválený. 

 

 

5. III. zmena rozpočtu  MsKS Senec na obdobie 2023 

- o predloženom materiáli informovali poslancov MsZ  Mgr. Peter Szabo, riaditeľ MsKS 

Senec a Mgr. Nora Csukaová, ekonómka MsKS 

 

Uznesenie MsZ č. 159/2023  

 

I. MsZ   prerokovalo  Návrh 3. zmeny rozpočtu MsKS Senec na  obdobie 2023 

 

                                         Príjmy:        1 434 080  € 

 

                                        Výdavky:     1 434 080  € 

                            

II. MsZ  schvaľuje  3. zmenu rozpočtu MsKS Senec na obdobie 2023 

                                      Príjmy:        1 434 080   € 

 

                                         Výdavky:     1 434 080   € 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 21, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0; 

Uvedený návrh bol schválený. 

 

 

6. 2. zmena rozpočtu ŠJ Kysucká Senec na obdobie 2023   

- o predloženom materiáli informoval poslancov MsZ p. Peter Škríp, riaditeľ ŠJ Kysucká 

Senec a p. Gabriela Targošová, ekonómka ŠJ Kysucká Senec, 
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- Ing. Ján Pullman - skonštatoval, že ŠJ Kysucká hospodári neefektívne, dotácia z mesta je 

122 000 € každý rok, 

- pán poslanec žiada ekonomická činnosť ŠJ preveriť hlavným kontrolórom mesta,  

 

- Mgr. Iveta Barková - súhlasí s názorom pána poslanca Pullmana, že finančné prostriedky 

nie sú efektívne vynakladané a to v súvislosti aj s nákupom rôznych polotovarov, 

 

- Ing. Mária Hudáková - nákup rôznych polotovarov a keksíkov je absolútne zlý mindset pre 

deti, ich budúcnosť a ich zdravie, 

- súhlasí s kolegami, je potrebné zmeniť „biznis model“ tejto jedálne, 

 

-PhDr. Tomáš Mókoš - reagoval na pripomienky a požiadal pána Škrípa o potvrdenie 

relevantnosti týchto faktov, ktoré boli odprezentované od poslancov, 

 

- p. Peter Škríp - snahou ŠJ Kysucká je robiť zdravé a čerstvé jedlá, všetky normy sú 

dodržiavané,     

 

- Ing. Juraj Gubáni - informoval poslancov MsZ, že v súčasnosti vedúca útvaru školstva rieši 

celkovú zmena stravovania v jedálňach, prebiehajú prvotné stretnutia s kompetentnou osobou, 

ktorá má na starosti zavádzanie zdravého stravovania do škôl, 

 

- Ing. David Tengeri - skonštatoval, že je potrebné sa zamerať na kvalitu stravovania, 

finančných prostriedkov na stravovanie je dostatok,   

 

- Ing. Martina Bollová -  webová stránka ŠJ Kysucká je nedostatočná, neobsahuje 

informácie, ktoré by zvyšovali zisky tejto jedálne,  

- pani poslankyňa odporúča zmeniť webovú stránku ŠJ Kysucká. 

 

 

Uznesenie MsZ č. 160/2023  

 

 

I. MsZ  prerokovalo 2. zmenu rozpočtu  Školskej jedálne Kysucká 14 Senec na obdobie  

 2023 

 

II.  MsZ  schvaľuje  2. zmenu rozpočtu  Školskej jedálne Kysucká 14 Senec na rok 2023 

 

                                    Príjmy z hlavnej činnosti:   613 162 EUR  

   Výdavky z hlavnej činnosti:     613 162 EUR 

   Príjmy z podnikateľskej činnosti:    36 000 EUR  

Výdavky z podnikateľskej činnosti:    24 500 EUR  

                                             

 

Hlasovanie: 

Za:10, proti: 9, zdržal sa: 2, neprítomní: 0; 

Uvedený návrh nebol schválený.  
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7. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu Mesta Senec na rok 2024 a 

k návrhu viacročného rozpočtu na roky 2025 – 2026 

 

- o predloženom materiáli informovala poslancov MsZ Ing. Nataša Urbanová, PhD., hlavná 

kontrolórka MsÚ, 

 

- Ing. Ján Pullman -  vzniesol požiadavku, aby rozpočet obsahoval aj stav predchádzajúceho 

roku a aby sa rezervný fond v čo najmenšej miere zapájal do rozpočtu, rezervný fond má 

predovšetkým slúžiť na neočakávané výdavky,  

- zvýšenie dane z nehnuteľností má slúžiť k tvorbe prebytku bežného rozpočtu a v predloženej 

správe je nárast bežných príjmov  5,18%, nárast bežných výdavkov  5,8% a teda znovu sa 

mesto dostáva  zbytočne do deficitov, mali by sme mať prebytok okolo 1 mil. €, 

- napriek masívnemu výberu dane z nehnuteľností o 57% sme sa znova dostali do deficitov, 

 

- Ing. Mária Hudáková - splátky úveru idú z rezervného fondu, čo samosprávy robia, keď 

nemajú peniaze, splátky by mali ísť z bežných príjmov. Otázka na pani hlavnú kontrolórku - 

ako sa vyrovnala s obrovským prevodom rezervného fondu, ktorý v takejto výške vôbec 

nemáme, celý rezervný fond sa nemá rozpočtovať do rozpočtu, nesedí výška poplatku za 

rozvoj, to sme celý poplatok za rozvoj minuli?  

-  pani poslankyňa navrhuje zmeniť audítorku,  

- zvýšili sme masívne dane o 4 mil. € a ani to nám nestačí na bežné výdavky, človek by čakal,  

že si ich ušetríme a použijeme na kapitálové výdavky, vôbec sa nezameriavame na hlavné 

investičné ciele, ktoré máme mať: ZŠ, poliklinika a multifunkčná športová hala, ale okrem 

toho robíme kopec iných vecí,  na ktoré nemáme ľudské kapacity a ani financie, 

 

- Ing. Nataša Urbanová, PhD. - prebytok bežných výdavkov vznikol aj z dôvodu 

rozpočtovania pracovníkov, ktorí sú zahrnutí v organizačnej štruktúre, ale  miesta sú 

neobsadené,  

- rezervného fond obsahuje aj finančné prostriedky z predchádzajúcich rokov, zahrňuje aj 

poplatok za rozvoj, konkrétna výška rezervného fondu bude uvedená v záverečnom účte na 

júnovom zastupiteľstve, 

 

- Ing. Mária Hudáková a Ing. Ján Pullman - uviedli, že účelové prostriedky sa nemiešajú s 

rezervným fondom. 
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Uznesenie MsZ č. 161/2023  

 

I. Mestské  zastupiteľstvo  prerokovalo  Stanovisko hlavného kontrolóra Mesta Senec k  

      návrhu rozpočtu na rok 2024 a k návrhu viacročného  rozpočtu na roky 2025 - 2026  

 

II. Mestské zastupiteľstvo berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra Mesta Senec  

 k návrhu rozpočtu na rok 2024 a  k návrhu viacročného rozpočtu na roky 2025 - 2026 

 

Hlasovanie: 

Za: 18, proti: 0, zdržal sa: 3, neprítomní: 0; 

Uvedený návrh bol schválený.  

 

 

8.  Návrh rozpočtu Mesta Senec na roky 2024 – 2026 

 

- o predloženom materiáli informovala poslancov MsZ Ing. Janette Matúšová, vedúca útvaru 

ekonomiky, 

 

- Mgr. Kristína Harvanová Černayová - podala  pozmeňujúci návrh:  

 

- kapitálové výdavky -  zníženie  nákladov na päť pracovných miest - terénna opatrovateľská 

služba s priemerným tarifným platom 900 €, čo v sumáre aj spolu s nákladmi do sociálnych 

odvodov a príspevkov, príspevkov na rekreáciu činí 86 393 €, 

- bežné výdavky - zníženie dvoch pracovníkov MsP, čo by predstavovalo vo finančnom 

vyjadrení spolu so sociálnymi odvodmi a príspevkom na rekreáciu 71 804 €,  

- nakoľko nie je predpoklad, že by poslanci schválili maximálne zvýšenie platu primátora a v 

nadväznosti na to i platu viceprimátora, ktorý podľa zákona by mohol byť zvýšený o 60 %, 

preto ďalší návrh je zníženie o 20 % navýšenia,  finančné vyjadrenie úspory pri plate 

primátora je 26 892 € a pri plate viceprimátora 18 824 € za rok, 

- kapitálové výdavky - zníženie infraštruktúry novej ZŠ Záhradnícka. ZŠ Záhradnícka s 

ohľadom na  stav z tých správnych konaní, ktoré povoľujú proces výstavby, nie je 

predpoklad, že sa minie celá táto položka rozpočtovaná na 500 000 €,  návrh je zníženie o 

400 000 €, 

-  rezerva školstva - predstavovala v súčasnom návrhu rozpočtu cez 500 000 €, návrh je 

zníženie o 300 000 €,  budú pokryté všetky požiadavky škôl a stále zostane v rezortnom fonde 

cez 200 000 €,  

- posledný návrh - zvýšenie 10 000 € do kapitoly cirkvi a cirkevná charita.  

- uvedené návrhy zmien prispejú k vytvoreniu prebytku takmer 1 000 000 €, 
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- Ing. Mária Hudáková - pozitívne hodnotí návrh pani poslankyne  Harvanovej Černayovej, 

znížiť výdavky o 600 tis. o nadhodnotené položky, ale potrebujeme aj reálne šetriť, nielen na 

číslach , kde vieme, že výdavky nebudú, ale skutočne šetriť, musíme znížiť výdavky a určitú 

časť finančných prostriedkov z výberu daní odložiť do účelového fondu na rozvoj mesta, 

- údaj k výške rezervného fondu nie je reálny, my rezervný fond nebudeme mať vo výške 5,6 

mil., v minulom roku sme mali rezervný fond 1,127 tis, a v tomto roku ho tak vysoký 

jednoducho nebudeme mať, tu numericky položka vôbec nesedí, ďalej náš predpoklad na 

kapitálové výdavky budú 20 mil. je vôbec reálne mať tak vysoký kapitálový rozpočet?  

- plánujme reálne veci nie vymyslené, v roku 2025 plánujeme napr. MŠ v Novej Tehelni, 

kopec projektových dokumentácií, ktoré sa nikdy nerealizujú a minieme na nich prostriedky,  

- vieme,  že pozemok je nepostačujúci a MŠ tam postaviť nie je reálne, 

- Ing. David Tengeri - požiadal o informáciu k výdavku verejného osvetlenia, nakoľko 

výdavky vzrástli oproti roku  2022 zo 400 000 € na 694 000 € a či výmena starého verejného 

osvetlenia na LED osvetlenie malo šetriaci dopad, 

- Ing. Juraj Gubáni - LED osvetlenie má určite šetriaci dopad, na všetky otázky týkajúce sa 

verejného osvetlenia odpovie kedykoľvek  pán Časný,   

- Ing. Juraj Gubáni - na otázky smerujúce  k chate Olympic Vám odpovie pani Svoreňová,   

- Iveta Barková - aký účel má chata Olympic, pretože sa bude do jej rekonštrukcie investovať 

položka vo výške 300 000 € a taktiež požiadala o informáciu, ktoré chodníky v meste sa 

plánujú rekonštruovať,  

- vzniesla výhradu k návrhu pani poslankyne Harvanovej Černayovej - predmetný 

pozmeňujúci návrh mal byť predložený poslancom MsZ v predstihu, aby  poslanci mali 

dostatok času na jeho preštudovanie,   

- Mgr. Matej Varga - nárast rozpočtu - z verejnej súťaže vyšli aj vyššie ceny, čiže nie je to 

reálne, že teraz budeme mať v rozpočte viac peňazí a spravíme z navýšeného rozpočtu 

výrazne viacej ako za predchádzajúce roky, pretože nárast cien stavebných prác a materiálov 

bol značný. Dlažba  je možno vizuálne krajšia ako asfalt, ale spätná oprava dlažby nie je 

stopercentná, následne dochádza k jej prepadom, najmä ak sa bavíme o nejakej rekonštrukcii. 

Výmena asfaltu spočíva v tom, že na chodníku sa odfrézuje nejakých päť centimetrov a 

nanesie nový asfalt. Ak tam chceme dávať dlažbu, tzn. vybúranie celého chodníka a spravenie 

kompletne všetkých vrstiev nanovo - predražuje práce. Na našom útvare si robíme nejaký 

harmonogram na určité roky dopredu, ktoré komunikácie a chodníky by sme chceli robiť, čiže 

nejakú predstavu o tom máme. Samozrejme niektoré veci vznikajú aj operatívne, keď sa 

objaví nejaká porucha, ktorú musíme obratom odstrániť.  
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 - podal informáciu k verejnému osvetleniu - rozpočtované financie slúžia aj na výmenu 

kabeláže, ktorá má aj viac ako 40 rokov, na niektorých miestach je v poruche, resp. ide len na 

jednu z troch fáz a výmenu starých stožiarov,  

 

- p. Karol Czére - v prvom rade musíme  zobrať do úvahy to, že ceny materiálov - vstupných 

materiálov na opravu, údržbu chodníkov a komunikácií stúpli v priemere o 30-40 %, niektoré 

položky dokonca až o 50-60%. Našťastie materiály, ktoré najčastejšie používame, to je 

asfaltobetón a  dlažba až tak enormne nenarástli. Každé štyri roky robíme verejnú súťaž, 

následne sa podpíše rámcová zmluva na údržbu chodníkov a tie v minulosti boli o 30-40 % 

lacnejšie, z toho titulu sme  cenovú položku v rozpočte navýšili na cca 500 000 €, nakoľko 

položka vo výške 350 000 € nepostačovala na to, aby sa vykonávali opravy v potrebnom 

rozsahu a kvalite, 

- plánované akcie - Bernolákova ul., Vajanského ul. a dokončenie prác na Rybárskej ul., 

ostatné práce budú upresnené v priebehu budúceho roka, vychádzame aj z požiadaviek 

obyvateľov, snažíme sa vyhovieť každému v určitom časovom slede,  

- tento rok sme pri poliklinike a pred kultúrnym domom robili rozsiahlu údržbu a opravu 

komunikácie, ktorá predstavuje položku vo výške cca 100 000 Eur,  

- Ing. Mária Hudáková  -  povedala s dôrazom - musíme robiť skutočné šetrenie, príklad:  

míňame veľa na projektové dokumentácie, projekt Gardenka,, už sme niekoľko tisíc eur 

minuli teraz je v rozpočte 1,2 mil. rozpočet na jej výstavbu plus 200 tis. naša spoluúčasť, už je 

v rozpočte osobitná položka 40 tis. na projektovú dokumentáciu na osvetlenie Gardenky, za 

takéto peniaze sme už mohli mať telocvičňu, 

 

- pán viceprimátor dal hlasovať za prvý pozmeňujúci návrh pani poslankyne Harvanovej  

Černayovej,  

 

Hlasovanie: 

Za: 15, proti: 0, zdržal sa: 6, neprítomní: 0; 

Uvedený pozmeňujúci návrh bol odsúhlasený 

 

- Ing. Ján Pullman - podal druhý pozmeňujúci návrh -  Uznesenie MsZ č. 162/2023 doplniť 

o posledný bod: 

 

MsZ zaväzuje Mestský úrad predložiť pri nasledujúcej zmene rozpočtu bilanciu bežného 

rozpočtu 1 000 000 €. 

 

- pán viceprimátor dal hlasovať o druhom pozmeňujúcom návrhu pána poslanca Pullmana,  
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Hlasovanie: 

Za: 19, proti: 0, zdržal sa: 2, neprítomní: 0; 

Uvedený pozmeňujúci návrh bol odsúhlasený  

 

Uznesenie MsZ č. 162/2023: 

 

I.  MsZ  prerokovalo  návrh rozpočtu Mesta Senec na roky 2024 – 2026 

 

II.  MsZ  schvaľuje  rozpočet Mesta Senec na rok 2024 vrátane programovej štruktúry 

  

 - príjmy celkom    43 046 392 € 

  z toho:  bežné príjmy  35 714 473 €  

    kapitálové príjmy      100 000 €  

    príjmové FO    7 231 919 € 

 - výdavky celkom    43 046 392 €  

  z toho:  bežné výdavky 35 100 868 €  

    kapitálové výdavky   7 472 665 €  

    výdavkové FO      472 859 € 

 

 

III.  MsZ  berie na vedomie  návrh rozpočtu Mesta Senec na roky 2025 a 2026 

 - príjmy celkom r. 2025   44 054 692 € 

 - výdavky celkom r. 2025   44 054 692 € 

 

 - príjmy celkom r. 2026   42 830 188 € 

 - výdavky celkom r. 2026   42 830 188 € 

 

IV. MsZ  schvaľuje  použitie  prostriedkov  rezervného fondu podľa VZN  Mesta  Senec 

 č.3/2015 

V.  MsZ zaväzuje Mestský úrad predložiť pri nasledujúcej zmene rozpočtu bilanciu bežného 

      rozpočtu 1 000 000 €.     

   

Hlasovanie: 

Za:15, proti:5, zdržal sa:1, neprítomní:0; 

Uvedený návrh bol schválený s pozmeňujúcimi návrhmi 

 

9. Návrh Rozpočtu MsKS Senec na rok 2024 – 2026 

- o predloženom materiáli informoval poslancov MsZ Mgr. Peter Szabo, riaditeľ MsKS Senec  
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- Ing. Martina Bollová -  požiadala o informáciu, aké sú ciele a priority rozvoja kultúry na 

najbližšie obdobie, 

- Mgr. Peter Szabo - každý rok sa snažíme zatraktívniť činnosť kultúry na všetkých 

oddeleniach a zaoberáme sa všetkými relevantnými podnetmi od občanov, 

- Ing. Juraj Gubáni - vyjadril vďaku pánovi riaditeľovi MsKS  a všetkým zamestnancom 

jednotlivých oddelení a útvarov za ich tvorivú prácu. 

 

 

Uznesenie MsZ č. 163/2023  

 

 

I.  MsZ  prerokovalo  Návrh Rozpočtu MsKS Senec na obdobie 2024-2026 

 

II.  MsZ  schvaľuje  Rozpočet  MsKS Senec na rok 2024 

 

                                                       Príjmy: 1 516 022 € 

                                                   Výdavky: 1 516 022 € 

 

III.  MsZ  berie na vedomie  Návrhy Rozpočtov  MsKS Senec na roky 2025, 2026 

 

                                            Príjmy r. 2025: 1 490 838 € 

                                        Výdavky r. 2025: 1 490 838 € 

                                            Príjmy r. 2026: 1 516 052 € 

                                        Výdavky r. 2026: 1 516 052 € 

 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 21, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0; 

Uvedený návrh bol schválený.  

 

 

10. Návrh rozpočtu Školskej jedálne Kysucká 14 Senec na roky 2024 – 2026 

- o predloženom materiáli informoval poslancov MsZ p. Peter Škríp, riaditeľ ŠJ Kysucká 

Senec a p. Gabriela Targošová, ekonómka ŠJ Kysucká Senec, 

 

- Ing. Ján Pullman - táto školská jedáleň (ŠJ) bola najskôr súčasťou mesta, ako nejaké 

oddelenie, na ktoré sa vzťahovala kolektívna zmluva mesta. Z tohto dôvodu pracovníkom boli 

vyplácané 13. a 14. platy vo výške funkčných platov bez príplatkov, teda v súčte 14. platov.  



Zápisnica MsZ 12.12.2023  Strana 12 
 

Po delimitácii tohto oddelenia do samostatnej príspevkovej jednotky v zmysle zmluvy 

o presune zamestnancov sa im tieto práva z kolektívnej zmluvy priznali. Našim cieľom je 

dorovnať platobné pomery ŠJ v meste a nemať dve kategórie ohodnotenia zamestnancov, 

- 13. a 14. plat činí celkovo cca 30 000 € na mzdy, je to „luxus“ oproti ostatným ŠJ, 

-  neviem ako môžu vzrásť príjmy z réžie stravníkov o 21%, 

 

-  p. Gabriela Targošová -  k zvýšenie príjmu z réžie stravníkov uviedla - od 1. januára do 

šiesteho mesiaca máme počet stravníkov o 100 menej, ako bude od septembra. Tým, že ZŠ 

Kysucká ešte nebude mať deviaty ročník, čiže neodíde žiaden žiak z tejto ZŠ, pribudne 

pravdepodobne ďalších 100 žiakov, tak tým pádom sa zvýši aj poplatok za réžiu, 

- evidujeme zamestnancov v zmysle vyhlášky MŠ SR č.330/2009, odporúčaný počet 

zamestnancov tzn. štrnásť a  priemerná mzda na jedného zamestnanca je 1 225 €.    

    
 
Uznesenie MsZ č. 164/2023  

 

 

I.  MsZ  prerokovalo  Návrh rozpočtu Školskej jedálne Kysucká 14 Senec na roky  

    2024 – 2026 

 

II.  MsZ  schvaľuje  Návrh rozpočtu Školskej jedálne Kysucká 14 Senec na rok 2024                                      

 

Príjmy z hlavnej činnosti:   678 901 EUR  

   Výdavky z hlavnej činnosti:     678 901 EUR 

   Príjmy z podnikateľskej činnosti:    45 000 EUR  

Výdavky z podnikateľskej činnosti:    35 915 EUR  

     

III.  MsZ  berie na vedomie  Návrh rozpočtu  Školskej jedálne Kysucká 14 Senec na roky  

       2025 a 2026 

 

Príjmy z hlavnej činnosti na rok 2025:   704 087 EUR  

   Výdavky z hlavnej činnosti na rok 2025:     704 087 EUR 

   Príjmy z podnikateľskej činnosti na rok 2025:    49 000 EUR  

Výdavky z podnikateľskej činnosti na rok 2025:    43 740 EUR 

 

Príjmy z hlavnej činnosti na rok 2026:   703 560 EUR  

   Výdavky z hlavnej činnosti na rok 2026:     703 560 EUR 

   Príjmy z podnikateľskej činnosti na rok 2026:    49 000 EUR  

Výdavky z podnikateľskej činnosti na rok 2026:    43 740 EUR 

 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 11, proti: 9, zdržal sa: 1, neprítomní: 0; 

Uvedený návrh bol schválený.  
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11. Obchodno-finančný plán Správy cestového ruchu Senec s.r.o  na rok 2024 

 

- o predloženom materiáli informoval poslancov MsZ Bc. Marek Šmihel, konateľ SCR, 

- Ing. Mária Hudáková - požiadala o informáciu -  kedy bude parkovisko oproti akvaparku 

upravené,   

 

- Bc. Marek Šmihel -  parkovacie plochy v severnej zóne Slnečných jazier sú v štádiu 

riešenia, firma už začala realizovať úpravy, urobila sa navážka a povalcovanie terénu 

a v druhej fáze približne  v marci sa úpravy sfinalizujú, aby vznikla kvalitná spevnená plocha 

na parkovanie našich vozidiel. Celý parkovací systém okolo Slnečných jazier by mal byť 

hotový do sezóny 2024, 

 

- pán Šmihel odpovedal poslancom MsZ aj na otázky týkajúce sa permanentiek pre chatárov 

a výberu vstupného na Slnečné jazerá.    

 

 

Uznesenie MsZ č. 165/2023  

 

I. MsZ prerokovalo Obchodno-finančný plán Správy cestovného ruchu Senec s.r.o. na rok 

2024 s celkovými výnosmi 970 042 € a celkovými nákladmi 964 450 €. 

 

II. MsZ  berie na vedomie  Obchodno-finančný plán Správy cestovného ruchu Senec s.r.o. 

na rok 2024 s celkovými výnosmi 970 042 € a celkovými nákladmi 964 450 €. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 21, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0; 

Uvedený návrh bol schválený.  

 

12. Návrh Výziev – 1/2024, 2/2024, 3/2024, 4/2024, 5/2024, 6/2024, 7/2024, 8/2024 na 

predkladanie žiadosti o dotácie z rozpočtu Mesta Senec v roku 2024 v zmysle VZN č. 

13/2023 v oblastiach -  kultúry, sociálnej a zdravotnej, športu,  životného prostredia. 

  

- o predloženom materiáli informovala poslancov MsZ Ing. Gabriela Rebrošová, referent 

športu a dotácií, 

 

Uznesenie MsZ č. 166/2023  

 

I. MsZ  prerokovalo návrh  Výziev – 1/2024, 2/2024, 3/2024, 4/2024, 5/2024, 6/2024, 

7/2024, 8/2024 na predkladanie žiadosti o dotácie z rozpočtu Mesta Senec v roku 2024 

v zmysle VZN č. 13/2023 v oblastiach -  kultúry, sociálnej a zdravotnej, športu,  životného 

prostredia  
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II. MsZ  schvaľuje   Výzvy – 1/2024, 2/2024, 3/2024, 4/2024, 5/2024, 6/2024, 7/2024, 

8/2024 na predkladanie žiadosti o dotácie z rozpočtu Mesta Senec v roku 2024 v zmysle VZN 

č. 13/2023 v oblastiach -  kultúry, sociálnej a zdravotnej, športu,  životného prostredia     

 

Hlasovanie: 

Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 1; 

Uvedený návrh bol schválený.  

 

13. Návrh na odkúpenie nehnuteľnosti (CEDULA s.r.o.; Šamorínska ul.; cyklistická 

cesta Senec – JUH) 

 

- o predloženom materiáli informoval poslancov MsZ Ing. Juraj Gubáni, viceprimátor mesta  

 

Uznesenie MsZ č. 167/2023  

 

I. MsZ prerokovalo návrh na odkúpenie nehnuteľnosti, a to pozemku registra C-KN parc.č. 

2884/75, druh pozemku: ostatná plocha o výmere 20 m2 oddelený od parcely C-KN parc.č. 

2884/13, druh pozemku: ostatná plocha o výmere 1114 m2 evidovaný na liste vlastníctva 

č.8925 v katastrálnom území Senec, podľa geometrického plánu č.31/2023, ktorý vyhotovil 

a autorizačne overil Ing. Richard Bariak, úradne overený OÚ Senec, katastrálnym odborom  

dňa 05.10.2023 pod č.1418/2023, od vlastníka: CEDULA s.r.o., Šamorínska 10, Senec, PSČ 

903 01, SR, IČO: 35881437, spoluvlastnícky podiel:1/1, za kúpnu cenu vo výške 25,- €/m2, 

čo činí za výmeru 20 m2  spolu 500,- €,  za účelom vybudovania cyklistickej cesty Senec – 

JUH. 

 

II. MsZ schvaľuje odkúpenie nehnuteľnosti, a to pozemku registra C-KN parc.č. 2884/75, 

druh pozemku: ostatná plocha o výmere 20 m2 oddelený od parcely C-KN parc.č. 2884/13, 

druh pozemku: ostatná plocha o výmere 1114 m2 evidovaný na liste vlastníctva č.8925 

v katastrálnom území Senec, podľa geometrického plánu č.31/2023, ktorý vyhotovil 

a autorizačne overil Ing. Richard Bariak, úradne overený OÚ Senec, katastrálnym odborom  

dňa 05.10.2023 pod č.1418/2023, od vlastníka: CEDULA s.r.o., Šamorínska 10, Senec, PSČ 

903 01, SR, IČO: 35881437, spoluvlastnícky podiel:1/1, za kúpnu cenu vo výške 25,- €/m2, 

čo činí za výmeru 20 m2  spolu 500,- €,  za účelom vybudovania cyklistickej cesty Senec – 

JUH. 
 

Hlasovanie: 

Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní:1; 

Uvedený návrh bol schválený.  

 

14. Návrh na odkúpenie nehnuteľnosti (DONAUCHEM s.r.o.; Šamorínska ul.; 

cyklistická cesta Senec – JUH) 

- o predloženom materiáli informoval poslancov MsZ Ing. Juraj Gubáni, viceprimátor mesta  
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Uznesenie MsZ č. 168/2023  

 

I. MsZ prerokovalo návrh na odkúpenie nehnuteľnosti, a to pozemku registra C-KN 

parc.č. 4579/113, druh pozemku: ostatná plocha o výmere 5 m2 oddelený od parcely C-KN 

parc.č. 4579/21, druh pozemku: ostatná plocha o výmere 5567 m2 evidovaný na liste 

vlastníctva č.6471 v katastrálnom území Senec, podľa geometrického plánu č.33/2023, ktorý 

vyhotovil a autorizačne overil Ing. Richard Bariak, úradne overený OÚ Senec, katastrálnym 

odborom  dňa 06.11.2023 pod č.1589/2023, od vlastníka: DONAUCHEM s.r.o., Stavbárska 

6109/2, Senec, PSČ 903 01, SR, IČO: 31359248, spoluvlastnícky podiel:1/1, za kúpnu cenu 

vo výške 25,- €/m2, čo činí za výmeru 5 m2  spolu 125,- €,  za účelom vybudovania 

cyklistickej cesty Senec – JUH. 

 

II. MsZ schvaľuje odkúpenie nehnuteľnosti, a to pozemku registra C-KN parc.č. 

4579/113, druh pozemku: ostatná plocha o výmere 5 m2 oddelený od parcely C-KN parc.č. 

4579/21, druh pozemku: ostatná plocha o výmere 5567 m2 evidovaný na liste vlastníctva 

č.6471 v katastrálnom území Senec, podľa geometrického plánu č.33/2023, ktorý vyhotovil 

a autorizačne overil Ing. Richard Bariak, úradne overený OÚ Senec, katastrálnym odborom  

dňa 06.11.2023 pod č.1589/2023, od vlastníka: DONAUCHEM s.r.o., Stavbárska 6109/2, 

Senec, PSČ 903 01, SR, IČO: 31359248, spoluvlastnícky podiel:1/1, za kúpnu cenu vo výške 

25,- €/m2, čo činí za výmeru 5 m2  spolu 125,- €,  za účelom vybudovania cyklistickej cesty 

Senec – JUH. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 21, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0; 

Uvedený návrh bol schválený.  

 

 

15. Návrh na odkúpenie nehnuteľnosti (TRIPSY Distribution s.r.o.; Šamorínska ul.; 

cyklistická cesta Senec – JUH) 

- o predloženom materiáli informoval poslancov MsZ Ing. Juraj Gubáni, viceprimátor mesta  

 

Uznesenie MsZ č. 169/2023  

 

I.  MsZ prerokovalo návrh na odkúpenie nehnuteľnosti, a to pozemku registra C-KN parc.č. 

2884/76, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 40 m2 oddelený od parcely C-

KN parc.č. 2884/7, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 3998 m2 evidovaný 

na liste vlastníctva č.8659 v katastrálnom území Senec, podľa geometrického plánu 

č.32/2023, ktorý vyhotovil a autorizačne overil Ing. Richard Bariak, úradne overený OÚ 

Senec, katastrálnym odborom  dňa 02.11.2023 pod č.1578/2023, od vlastníka: TRIPSY 

Distribution s.r.o., Fučíkova 460, Sládkovičovo, PSČ 925 21, SR, IČO: 52057402, 

spoluvlastnícky podiel:1/1, za kúpnu cenu vo výške 25,- €/m2, čo činí za výmeru 40 m2  spolu 

1000,- €,  za účelom vybudovania cyklistickej cesty Senec – JUH. 

 



Zápisnica MsZ 12.12.2023  Strana 16 
 

II. MsZ schvaľuje odkúpenie nehnuteľnosti, a to pozemku registra C-KN parc.č. 2884/76, 

druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 40 m2 oddelený od parcely C-KN 

parc.č. 2884/7, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 3998 m2 evidovaný na 

liste vlastníctva č.8659 v katastrálnom území Senec, podľa geometrického plánu č.32/2023, 

ktorý vyhotovil a autorizačne overil Ing. Richard Bariak, úradne overený OÚ Senec, 

katastrálnym odborom  dňa 02.11.2023 pod č.1578/2023, od vlastníka: TRIPSY Distribution 

s.r.o., Fučíkova 460, Sládkovičovo, PSČ 925 21, SR, IČO: 52057402, spoluvlastnícky 

podiel:1/1, za kúpnu cenu vo výške 25,- €/m2, čo činí za výmeru 40 m2  spolu 1000,- €,  za 

účelom vybudovania cyklistickej cesty Senec – JUH. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 21, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0; 

Uvedený návrh bol schválený.  

 

16. Návrh na prevod správy majetku Mesta Senec 

- o predloženom materiáli informoval poslancov MsZ Ing. Juraj Gubáni, viceprimátor mesta  

 

Uznesenie MsZ č. 170/2023  

 

I. MsZ prerokovalo návrh na prevod správy majetku Mesta Senec v zmysle zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a v zmysle Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Senec podľa článku 5 v platnom znení na základe protokolu o 

 prevode správy k 15.12.2023,  a to: 

Technické zhodnotenie budovy Základnej školy, Kysucká 14, 903 01 Senec na Základnú 

školu, Kysucká 14, 903 01 Senec:    

- „Rekonštrukcia priestorov Strednej odbornej školy  Kysucká 14, 903 01 Senec na 

Základnú školu Kysucká, Senec“ v obstarávacej cene vo výške 148 192,63 Eur 

(slovom stoštyridsaťosemtisícstodeväťdesiatdva eur a šesťdesiattri centov).     

II. MsZ súhlasí s prevodom správy majetku Mesta Senec v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov a v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Senec podľa článku 5 v platnom znení na základe protokolu o prevode 

správy k 15.12.2023, a to: 

Technické zhodnotenie budovy Základnej školy, Kysucká 14, 903 01 Senec na Základnú 

školu, Kysucká 14, 903 01 Senec:    

- „Rekonštrukcia priestorov Strednej odbornej školy  Kysucká 14, 903 01 Senec na 

Základnú školu Kysucká, Senec“ v obstarávacej cene vo výške 148 192,63 Eur 

(slovom stoštyridsaťosemtisícstodeväťdesiatdva eur a šesťdesiattri centov).     
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Hlasovanie: 

Za: 21, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0; 

Uvedený návrh bol schválený.  

 

 

 

17.  Návrh na prevod správy majetku Mesta Senec. 

- o predloženom materiáli informoval poslancov MsZ Ing. Juraj Gubáni, viceprimátor mesta  

 

Uznesenie MsZ č. 171/2023  

 

I. MsZ prerokovalo návrh na prevod správy majetku Mesta Senec v zmysle zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a v zmysle Zásad hospodárenia   

a nakladania s majetkom mesta Senec podľa čl. 5 v platnom znení na základe protokolu o 

 prevode správy k 15.12.2023,  a to: 

Technické zhodnotenie budovy Materskej školy Kollárova, Kollárova 23, 903 01 Senec na 

Materskú školu Kollárova, Kollárova 23, 903 01 Senec:    

-  „Vybudovanie nového trativodu pre MŠ Kollárova v obstarávacej cene vo výške 

4006,97 Eur (slovom štyritisícšesť a deväťdesiatsedem centov).     

 

II. MsZ súhlasí s prevodom správy majetku Mesta Senec v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov a v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Senec podľa čl. 5 v platnom znení na základe protokolu o prevode správy 

k 15.12.2023, a to: 

Technické zhodnotenie budovy Materskej školy Kollárova, Kollárova 23, 903 01 Senec na 

Materskú školu Kollárova, Kollárova 23, 903 01 Senec:    

- „Vybudovanie nového trativodu pre MŠ Kollárova v obstarávacej cene vo výške 

4006,97 Eur (slovom štyritisícšesť a deväťdesiatsedem centov).     

 

Hlasovanie: 

Za: 21, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0; 

Uvedený návrh bol schválený.  
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18. Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Senec č. XX/2023, ktorým sa ruší Všeobecne 

záväzné nariadenie Mesta Senec č. 4/2017 o poplatku za znečisťovanie ovzdušia malým 

zdrojom znečisťovania ovzdušia Mesta Senec 

- o predloženom materiáli informoval poslancov MsZ Ing. Juraj Gubáni, viceprimátor mesta  

 

Uznesenie MsZ č. 172/2023  

 

I. MsZ prerokovalo návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Senec č. xx/2023, 

ktorým sa ruší Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Senec č. 4/2017 o poplatku za 

znečisťovanie ovzdušia malým zdrojom znečisťovania ovzdušia Mesta Senec zo dňa 

26.10.2017 

II. MsZ súhlasí s návrhom Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Senec č. xx/2023, 

ktorým sa ruší Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Senec č. 4/2017 o poplatku za 

znečisťovanie ovzdušia malým zdrojom znečisťovania ovzdušia Mesta Senec zo dňa 

26.10.2017 

 

Hlasovanie: 

Za: 21, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0; 

Uvedený návrh bol schválený.  

 

 

19. Zmena Zakladateľskej listiny spoločnosti Správa cestovného ruchu Senec, s.r.o. 

- o predloženom materiáli informovala poslancov MsZ JUDr. Lucia Podhorová, vedúca 

právneho a správy majetku, 

- všetky pripomienky Ing. Jána Pullmana k Zakladateľskej listine spoločnosti Správa 

cestovného ruchu  Senec, s.r.o boli prerokované s JUDr. Luciou Podhorovou a zapracované 

do uznesenia. 

 

Uznesenie MsZ č. 173/2023: 

 

I. MsZ v súlade s Čl. 21 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Senec 

 prerokovalo návrh na zmeny Zakladateľskej listiny spoločnosti Správa cestovného 

 ruchu Senec, s.r.o. 

II.  MsZ schvaľuje v súlade s Čl. 21 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

  Senec zmeny Zakladateľskej listiny spoločnosti Správa cestovného ruchu Senec,     

  s.r.o., a to nasledovne: 
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- Článok IV. Predmet činnosti sa dopĺňa: „t) podnikanie v oblasti nakladania s iným 

ako nebezpečným odpadom“, 

- Článok VII. Práva a povinnosti spoločníka bod 4. sa vypúšťa, 

- Článok IX. Orgány spoločnosti bod 2 sa  posledná veta vypúšťa, 

- Článok X. Obmedzenia pri dispozícii s majetkom spoločnosti bod 1. sa vypúšťa, 

- Článok X. Obmedzenia pri dispozícii s majetkom spoločnosti bod 2  sa mení  na 

bod 1 a bude znieť takto: „Konateľ je oprávnený robiť v mene spoločnosti 

nasledujúce opatrenia a úkony len s predchádzajúci súhlasom valného 

zhromaždenia, ktorého pôsobnosť vykonáva jediný spoločník: 

a) zúčastňovať sa verejných súťaží a uzatváranie obchodných zmlúv v hodnote 

nad 17 000 €, 

b) vykonávanie investície nad 10 000 €, 

c) poskytnutie pôžičky, úveru, finančnej výpomoci a/alebo daru,  

        

d) prijatie finančnej výpomoci,  

e) nákup, predaj alebo zaťaženie nehnuteľnosti spoločnosti, 

f) uzatváranie zmlúv o nájme, podnájme alebo leasingu na čas dlhší ako šesť 

mesiacov, 

g) prevzatie cudzích záväzkov v akejkoľvek forme, 

h) prevzatie ručiteľských záväzkov, 

i) akékoľvek nakladanie s pohľadávkami alebo záväzkami spoločnosti v hodnote 

nad 5 000 €. 

 

- Článok X. Obmedzenia pri dispozícii s majetkom spoločnosti bod 3 sa mení na 

bod 2 a bude znieť takto: „Konkrétnu úpravu zásad hospodárenia na úrovni 

spoločnosti schváli jediný spoločník rozhodnutím pri výkone pôsobnosti valného 

zhromaždenia, pričom zásady zohľadnia základné princípy obsiahnuté v Zásadách 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Senec“. 

 

III.     MsZ poveruje primátora mesta Senec, aby na najbližšom valnom zhromaždení 

         spoločnosti  Správa  cestovného ruchu Senec, s.r.o. konal  v  súlade  s  týmto  

         uznesením. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 1; 

Uvedený návrh bol schválený s pripomienkami  

 

 

- Ing. Juraj Gubáni - pán poslanec Ľuboš Várady sa pre pracovné povinnosti ospravedlnil  

a odišiel o 14:00 h. z rokovania MsZ 
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20.  Harmonogram zasadnutí MsR a MsZ na rok 2024 

 

- o predloženom materiáli informovala poslancov MsZ Ing. Jarmila Répássyová, prednostka 

MsÚ, 

- Ing. Ján Pullman - podal pozmeňujúci návrh na zmenu termínov posledného zasadnutia 

MsR a MsZ, aby sa konali o jeden týždeň skôr a to nasledovne:  

 - zasadnutie MsR  20. 11. 2024  

 - zasadnutie MsZ   11. 12. 2024 

 

- Ing. Juraj Gubáni dal hlasovať za pozmeňujúci návrh pána poslanca Ing. Jána Pullmana, 

 

Hlasovanie: 

Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 1; 

Uvedený pozmeňujúci návrh bol odsúhlasený 

 

 

Uznesenie MsZ č. 174/2023  

 

I.  MsZ  prerokovalo  návrh harmonogramu zasadnutí MsR a MsZ na rok 2024 

 

II.  MsZ   súhlasí  s návrhom harmonogramu zasadnutí MsR a MsZ na rok 2024 s       

      pripomienkou 

 

Hlasovanie: 

Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 1; 

Uvedený návrh bol schválený  

 

21. Informácia pána viceprimátora o dianí v meste Senec za uplynulé obdobie 

    - Ing. Juraj Gubáni - informoval poslancov MsZ o dianí v meste za uplynulé obdobie 

 

22. Interpelácie 
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23. Rôzne 

- Tibor Časný, referent pre verejné osvetlenie a technickú údržbu mestských komunikácií 

informoval poslancov MsZ  - mesto Senec  spravuje skoro 10 km vzdušného vedenia, 35 km 

zemného vedenia, približne 3,5 tisíca svietidiel a stožiarov. V roku 2013 si mnohí spomínate, 

že bola robená rekonštrukcia verejného osvetlenia. Išlo o rekonštrukciu, ktorá bola 

prispôsobená rýchlej úspore, tzn. menili sa len svietidlá, zo sodíkových na LED svietidlá a 

dosiaľ skoro 60 %. Neriešili sa káblové rozvody, neriešili sa stožiare, ktoré majú v niektorých 

prípadoch 40, 50 rokov. Máme skoro 60 % v havarijnom stave, ktoré sa postupne snažíme 

riešiť týmito čiastkovými riešeniami. Myslíte, že asi veľa dávame do verejného osvetlenia, no 

bohužiaľ káble sú už po životnosti skoro 40, 50 rokov a je nutná ich výmena. V niektorých 

častiach ideme fakt len na jednu fázu, kde hrozí, že nám vypadnú celé časti a tá oprava by 

trvala možno mesiac až dva, takže riešime akútne havarijné stavy. A som rád, že  aspoň na 

99 % svietime. Viem, že je to veľa peňazí do verejného osvetlenia, ale keby som to zhrnul a 

mali by sme to robiť za 1 rok, bola by to čiastka skoro 1,5 mil. €. Takže mám to rozdelené na 

niektoré fázy, ročne aspoň jednu časť. Momentálne nás čaká budúci rok oblasť „Salamka“, 

tam máme dokonca ešte betónové stĺpy z čias starého komunizmu, takže to by sme chceli 

vyriešiť, riešime nasvietenie rizikových priechodov, ktoré musia byť podľa nových noriem 

nasvietené. Máme skoro 100 rizikových priechodov v Senci a máme vymenených zhruba 30. 

Takže ak si všimnete priechod, ktorý nie je osvetlený podľa normy, a ktorý je,  je to výrazný 

rozdiel a tým zabezpečujeme vlastne aj bezpečnosť občanov. Ďalej by som chcel podotknúť, 

že svet ide dopredu. Čo sa týka smart riešení, plánujeme do rozvádzačov  verejného 

osvetlenia montovať riadiace jednotky a to z toho dôvodu, že momentálne obhospodarujeme 

80 rozvádzačov verejného osvetlenia, ktoré sú autonómne, takto by sa to združilo do jedného 

počítača. Bol by prehľad spotreby, odbúrali by sa čierne odbery, vedeli by sme ešte znížiť 

úsporu stmievaním takých častí, kde nie je nutné svietiť na 100 %, momentálne tieto svietidlá, 

ktoré majú 14 rokov značky Philips automaticky nám stmievajú na maximálne 30 %. Týmto 

autonómnym systémom by sme vedeli ešte znížiť úsporu. Smart riešenie všade na svete je  už 

rozbehnuté a myslím, že nechceme zaostávať ani my. 

 

- Ing. Mária Hudáková - bolo by dobré, keby ste mali nejaký plán na najbližších päť rokov, 

aké ulice ideme opravovať a pre havarijné stavy vysúťažiť nejakú firmu v súlade so zákonom 

o VO, 

- Tibor Časný -  každá havária sa rieši verejným obstarávaním a na havarijné stavy si dávame 

urobiť audit, 

- Ing. Rudolf Bittner -  vyslovil požiadavku na MsP, aby na ulici, kde auto parkuje niekoľko 

dní v protismere, resp. vodič nedodržuje pravidlá, bol riadne upozornený,  
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-   pochválil pracovníčky zo škôlky Kysucká, pretože pravidelne zametajú chodník pred 

škôlkou,  

- Ing. Ján Pullman - poďakoval za veľmi príjemné vystúpenie súboru Slnečnice a aj MsKS, 

že im ponúkli  priestory, 

- poďakoval sa zamestnancom ZŠ Gregora Tajovského za zorganizovanie volejbalového 

turnaja a pevne verí, že táto tradícia sa rozbehne a bude pokračovať,   

- Ing. Ján Pullman - sa informoval na verejné obstarávanie ZŠ Záhradnícka a na výber za 

parkovanie v meste, 

 

- Ing. Juraj Gubáni - je to zdĺhavý proces  a pevne verím, že do konca januára 2024 by 

mohlo prísť k elektronickej aukcii, 

- Bc. Marek Šmihel - tento týždeň bude dokončené dopravné značenie na  spoplatnené 

parkovisko a začneme s výberom dňa 18. 12.2024,   

- Ing. Juraj Gubáni - spoplatnenie parkovného bude zverejnené aj na webovej stránke mesta 

a Facebooku, 

- p.p. Peter Kmeť - aký je momentálny stav po ekologickej havárii bioplynovej stanice pri 

Senci, 

- Karol Czére, vedúci útvaru výstavby a ochrany životného prostredia - po tejto havárii mesto 

dalo urobiť vlastné odbery  a výsledky ťažkých kovov, dusíka, arzénu, chlóru, kadmia, 

kyanidy sú v zásade v normách. Jedine je  mierne prekročená hodnota ortuti a Sulfidov. 

Bioplynová stanica je kategória stredného zdroja znečisťovania, a teda patrí pod dohľad 

Okresného úradu Senec, odbor Životného prostredia. Okresný úrad Senec v tejto veci koná, 

ale zatiaľ mesto oficiálne správy neobdržalo, 

- Mgr. Iveta Barková - vyjadrila želanie, aby sme vytvorili priestor na verejnú diskusiu o 

všetkých veľkých projektoch, ktoré sa v tomto meste majú konať, 

- Ing. Mária Hudáková - v krátkosti informovala poslancov MsZ o aktivitách Bratislavského 

samosprávneho kraja. Dňa 15.12.2024 sa koná posledné tohtoročné zastupiteľstvo, kde 

poslanci BSK budú schvaľovať rozpočet, rozpočet je vyrovnaný. Bratislavský samosprávny 

kraj na bežné výdavky ani minulý rok, ani tento rok, ani budúci rok nepoužije rezervný fond, 

všetky peniaze slúžia na kapitálové výdavky a svoje kapitálové výdavky stále navyšuje. Čo sa 

týka celkového fungovania, prebieha šetrenie na všetkých možných častiach aktivít 

Bratislavského samosprávneho kraja a šetrenie sa dotklo aj dotácií.  Budúci rok je 

vyčlenených z rozpočtu na dotácie na BRDS 1 000 000 €.  
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- informácie pre mesto Senec - je naplánovaných viacero investičných akcií,  najväčšia je 

križovatka Pezinská, kde budúci rok budú prebiehať odkupy pozemkov,  vyvlastňovanie, 

bude vydané stavebné povolenie a začne sa s výstavbou. Má byť hotová cca do konca roka 

2025. Stavba bude veľmi drahá, pretože sú tam rôzne inžinierske siete, ktoré bude treba 

preložiť a momentálne sa odhaduje  cena až skoro na 10 000 000 €. 

Pani poslankyňa Ing. Mária Hudáková poprosila vedenie mesta Senec o súčinnosť, čo bude 

BSK v tejto veci potrebovať.   

Ďalej sa dokončí  záhrada za synagógou, kde je vyčlenených cca 150 000 € a dúfam, že 

konečne sa podarí synagógu sprevádzkovať. Čo sa týka gymnázia, minulý týždeň prebehla 

voľba riaditeľa a znovu bola zvolená pani riaditeľka PaedDr. Zuzana Synaková. Bude sa 

opravovať  strecha haly na Slávii a  ak sa podarí získať z EU fondov dotáciu tak aj 

rekonštrukcia vonkajšieho ihriska bude realizovaná.  

Stredná odborná škola automobilová - bude prebiehať zateplenie niektorých častí budov, 

rekonštrukcia vestibulu, takže sa nejak aj zatraktívni a vytvorí sa taký osobitný vchod aj do 

jedálne, aby  tam mohli nerušene prebiehať rôzne akcie a nejak nekolidovali s vchodom do 

školy.  

Stredná odborná škola automobilová - budúci rok sa otvára ďalšia trieda so zameraním na 

životné prostredie.  

Budúci rok bude prebiehať aj rekonštrukcia cesty SNP od Lidlu až po Šamorínsky kruhový 

objazd. Opäť sa BSK obráti s nejakou pomocou na vedenie mesta Senec.  

- Ing. Juraj Gubáni – pán primátor už dostal  informácie od vedenia BSK a mesto bude 

maximálne súčinné,  

 

- Ing. Mária Hudáková - ako prebieha verejné obstarávanie na dodávateľa služieb 

zneškodňovania odpadov, 

-  či mesto Senec na skládke komunálneho odpadu vie skontrolovať funkčnosť čerpadiel na 

dažďovú vodu a  ako rieši celkový problém s dažďovou vodou, 

- v akom štádiu riešenia je Urbanistická štúdia  - Južná brána, či už developer urobil nejaké 

kroky, či vysporiadal pozemky, či zložil zábezpeku a pod. a ako postupuje stavebný úrad, 

 

- Ing. Juraj Gubáni -  pánovi developerovi bolo odoslané uznesenie, mesto čaká na podklady 

od developera a hneď ako ich obdrží bude  pani poslankyňa Hudáková informovaná,  

- ZŠ  Záhradnícka - každý týždeň sa daný projekt rieši na porade pána primátora, je to 

zdĺhavý proces, ostatné požiadavky budú postupne riešené kompetentnými pracovníkmi 

mesta, 
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 - p.p. Andrea Šlosárová - pod záštitou OZ Beh Senec pozýva všetkých obyvateľov mesta 

Senec na stromčekový vianočný beh, ktorý sa koná 24.12.2023 o 10:00 h. pred MsKS,  

 

- p.p. Eduard Kubala - sa informoval na dopravné vodorovné značenie od TESCO Senec 

k Lidl Senec, nakoľko je už potom dopyt, 

 

- Ing. Juraj Gubáni - danú požiadavku evidujeme, len sa momentálne čaká na vhodné 

počasie, 

 

- Ing. David Tengeri - poukázal taktiež na problém skládky komunálneho odpadu v Senci 

v súvislosti s odvodnením dažďovej vody a možných priesakov, pripomenul dôležitosť 

rozborov podzemnej vody, 

-  pozitívne hodnotí výsadbu zelene v meste a vybudovaný výbeh pre psy,  

 

- Ing. Ján Pullman - požiadal o informáciu ohľadne verejného obstarávania  - zneškodnenie 

a zhodnotenie odpadu, 

 

  - Ing. Jarmila Répássyová - pri triedených zložkách - je už výsledok, víťazným uchádzačom 

je spoločnosť AVE SK odpadové hospodárstvo s.r.o.  a pri verejnom obstarávaní, kde sa 

upravoval  vzorec, tak ten uchádzač je zatiaľ momentálne v hodnotiacom procese, takže 

bližšie sa k predmetnému obstarávaniu nemôžeme vyjadriť.  
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24. Záver 

 

 Na záver sa pán viceprimátor poďakoval aj v mene pána primátora všetkým 

prítomným za spoluprácu v roku 2023 a poprial všetkým príjemné prežitie vianočných 

sviatkov a do Nového roku 2024 veľa pracovných a osobných úspechov.  Rokovanie 

Mestského zastupiteľstva  o 15:15 h. ukončil. 

 

 

 

 

 

 

....................................................   .................................................. 

     Ing. Jarmila Répássyová                      Ing. Pavol Kvál 

          prednostka MsÚ               primátor mesta  

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice MsZ v Senci: 

 

 

 

Ing.  Mária Hudáková   ............................................................... 

 

 

 

Mgr. Peter Príbelský   ............................................................... 

 

 

 

 

 

 

Vyššie uvedená zápisnica je stručným a písomným záznamom z rokovania MsZ. 

Doslovný záznam zasadnutia je možné vypočuť si na audionahrávke ako aj videonahrávke 

celého záznamu rokovania MsZ, ktoré sú prístupné na www.senec.sk 

a www.zastupitelstvo.sk. 

 

 

Zapísala: Gabriela Belániková 

V Senci, dňa 18.12.2023    

     

http://www.senec.sk/
http://www.zastupitelstvo.sk/

